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Wanneer heb je de master Arbeidsrecht gevolgd en hoe heb je de master ervaren? 

De master Arbeidsrecht heb ik, afwisselend met twee stages, van september 2017 tot en met februari 2019 

gevolgd en hierover was ik zeer te spreken. De nauwe samenwerking tussen de studievereniging Sine 

Labore Nihil (SLN) en de universitaire docenten die verantwoordelijk zijn voor het curriculum, zorgen 

ervoor dat je op zowel inhoudelijk als sociaal gebied enorm veel uit de master Arbeidsrecht kunt halen. Zo 

bewaar ik warme herinneringen aan de banenmarkt, het congres en de studiereis van SLN. Maar ook de 

variërende vakken en de leuke studiegenoten waarmee je al snel een hechte groep vormt maken de master 

Arbeidsrecht in Leiden tot een unieke ervaring. Ik zou dan ook iedereen willen aanraden om actief met 

alles mee te doen en er veel energie in te steken. Loop een stage, doe mee aan de georganiseerde 

activiteiten en maak veel plezier! 

 

Wat vond je het leukste aan de master Arbeidsrecht? 

Het leukste aan de master Arbeidsrecht vond ik de vakken Practicum en Privatissimum. Tijdens deze 

vakken maak je wekelijks een schrijfopdracht over een specifiek onderwerp (Privatissimum) of juist 

een breed spectrum aan onderwerpen (Practicum). Deze vakken zijn zwaar, maar je leert er onwijs veel 

van en na afloop kijk je met een trots gevoel terug op de stukken die je hebt gemaakt en waar je hard 

aan hebt gewerkt. Wat mij betreft onderscheiden deze vakken de master in Leiden van andere 

Arbeidsrecht-masters. 

 

Maar als ik moet kiezen, springt het vak Privatissimum er voor mij het meeste uit. Als onderwerp had ik 

medezeggenschap gekozen, onder begeleiding van Professor Sagel. De wekelijkse schrijfopdrachten 

waren heel interessant en uitdagend. Naast de theorie hebben we ook met de praktijk kennis gemaakt. Zo 

hebben we als groep een zitting bij de Ondernemingskamer van het Gerechtshof Amsterdam mogen 

bijwonen. Een uiterst leerzame ervaring. Na het vak Privatissimum wist ik het zeker, ik wilde de 

advocatuur in en mij verder verdiepen in het arbeidsrecht.  

 
Hoe ben je bij La Gro Geelkerken Advocaten (LGGA) gekomen? 

Na een fijne periode bij mijn vorige advocatenkantoor ben ik overgestapt naar LGGA. Dit bevalt me 

tot op heden heel goed. Ik krijgt de ruimte om juridische trainingen/presentaties te verzorgen en werk 

samen met leuke collega’s in interessante en uitdagende zaken/trajecten. Deze combinatie maakt dat 

LGGA goed bij mijn interesses past. Met name het verzorgen van trainingen/presentaties en het 

enthousiasmeren van anderen geeft me veel energie. Het kantoor heb ik overigens leren kennen via de 

master Arbeidsrecht en SLN, dus er is een mooi verband tussen mijn huidige werkzaamheden en de 

studie. 

 

Vind je dat de master Arbeidsrecht goed 

aansluit op je huidige functie en heb je veel 

aan de in de master opgedane kennis? 

Dat vind ik zeker. Tijdens de master 

Arbeidsrecht doe je veel diepgaande juridische 

kennis op en maak je grote stappen op het gebied 

van juridische schrijfvaardigheid. Met name bij 

de vakken Practicum en Privatissimum. Ik zou 

zelfs een lans willen breken voor het geven van 

nog meer schriftelijke opdrachten, zoals essays. 

Het is namelijk mijn ervaring dat je daar het 

meeste van leert. Bovendien sluiten schriftelijke 

opdrachten ook beter aan op de praktijk dan 

tentamens. Maar om niet alleen maar over de 



 

vakken Practicum en Privatissimum te praten; 

ook de kennis die ik bij de andere vakken heb 

opgedaan, komt nog elke dag van pas bij mijn 

werk. De master sluit dus zeker goed aan op mijn 

huidige functie als advocaat. 

 

 

 

 

 
 


